
Styremøte i historielaget på skolen, mandag 23. januar 2023 kl. 1930 

 

Medvirkende: Anne, Marit, Nils, Sonja og Steinar  

 

Post og referatsaker 

*Diverse e-poster fra Kuben og sentrale organisasjoner med info er videresendt til styret. 

*Utlevering av Egde og Lokalhistorisk magasin nr. 3/2022 til styrets medlemmer. Anne 

  supplerer med et eksemplar i biblioteket til Torill Jensen, samt Aust-Agder Arv (årbok 22). 

*Kystverket stiller med maling til å male opp sjømerkene på Fugløya, men ikke med  

  mannskap til å gjøre jobben. Nils sjekker om de er villig til å betale for en dugnadsgjeng, slik 

  at evt. man kan få assistanse fra lag/forening til å gjøre jobben.  

*Marit har levert inn medlemstall til Landslaget for lokalhistorie. 

  

Økonomi 

*Ca. 72 000 kr på konto, det skal fortsatt tilbakebetales en sum til Lucy for ikke solgte  

  årsskrifter. 

*103 medlemmer i 2022. 

*Brønnøysundregisteret har ikke godtatt innsendte papirer, Marit jobber videre med dette. 

*Marit og Fredrik har hatt møte om VIPPS, Marit har fått god oversikt nå over hva som 

  kjøpes via rapporten i VIPPS-portalen. Kostnaden ved å lage nettbutikk er ikke lønnsomt for 

  historielaget, så vi avventer evt. en slik løsning.  

*Pga. uventet mva på opptrykket av Sandøytårnet nr. 2, vil dette salget gå i litt i underskudd.  

 

Oppbevaring/lagring 

*Anne og Sonja har hatt en søndag i november for å få flyttet dokumenter og bilder fra Anne 

  over i skyen. Arbeidet fortsetter i løpet av vinteren.  

*Øyfolk må nå bli hentet fra Steinar N. og lagt i skapet, samt at Steinar T. har eske årsskrift  

  og andre bøker som også skal til lageret. Sonja sjekker opp transportør.  

 

Årsskriftet  

*Det ble ingen anmeldelse av årsskriftet for 2022 i Tvedestrandsposten.  

*Årsskriftet for 2023 – gjennomgang. Nye artikler kommet siden sist, men fortsatt plass til  

  noen mindre og evt. flere bilder med fortellende tekster.  

 

Eventuelt 

Dato for årsmøte må på plass, og foredragsholder. 

 

Dato for en samling på Kjennhaug for å diskutere bilder osv. ble ikke avgjort, men foreslåtte 

datoer er 13,20 eller 27. august.  

 

Strannasenteret har mottatt 3 komplette sett av Sandøytårnet, de har blitt lagt på avdelingene 2 

og 3 samt ute i kafeen/fellesrommet for de som har leiligheter. 

 

Neste styremøte blir fysisk på skolen, 6. mars kl. 1930.  

 

Referent: Sonja 


